

Academic Year 2024-2025 Circular # 153 Date: Tuesday 10/06/2025

<u>Subject:</u> The Significance of Stationery Fees (Fees AED 840 per student from KG1 to Grade 12)

Dear DIPS Community Members,

Greetings from Dubai International Private School.

As communicated earlier in Circular # 151 titled "Detailed Information on Optional Fees and Services" dated Tuesday 10/06/2025, this is a gentle reminder that school stationery includes notebooks, copybooks, files, folders, booklets, worksheets, revision booklets, and sensory materials that students use in classes during the teaching and learning process throughout the school year. In Kindergarten, Elementary School, and Middle School, stationery includes all sensory educational aids for each student, including sensory aids and manipulative kits in English and Mathematics (Math Manipulative Trays + Math Mats). Students' access to these necessary resources ensures effective participation in the teaching, learning, and assessment process. Completing class work activities and homework assignments that teachers correct and grade. Providing notebooks, copybooks, files, folders, booklets, worksheets, revision booklets, and sensory materials is compulsory for all students, and the parent is free to obtain them from the school or from another provider on condition that the parent is committed to providing the same notebooks, copybooks, files, folders, booklets, worksheets, revision booklets, and sensory materials in the same order and design and with the same quality to ensure the teaching, learning and assessment of student learning is in the correct manner in accordance with the policy.

As it is the full responsibility of parents to provide the school stationery items for their children, this circular delves into the school stationery and how it contributes to students' educational journey at the school:

- 1. Enriched Learning Resources: School stationery plays a pivotal role in providing students with an array of learning resources and materials. These resources include but is not limited to notebooks, copybooks, files, folders, booklets, worksheets, revision booklets, and sensory materials that students use in classes during the teaching and learning process as well as other teacher-prepared and school-prepared materials.
- 2. Personalized Learning Experience: These materials are carefully selected and prepared to complement the curriculum and accommodate to students' individual learning needs. These items allow teachers to modify their instruction to meet the diverse learning styles and abilities of students, creating a more personalized and effective learning experience.

<u>الموضوع:</u> أهمية رسوم القرطاسية

(الرسوم 840 درهم للطالب الواحد من صف الروضة الأولى وحتى الثاني عشر)

حضرة السادة أولياء الأمور و أفراد مجتمعنا المدرسي، تحية طيبة من مدرسة دبي الدولية الخاصة،

كما ورد سابقًا في التعميم رقم 151 بعنوان "معلومات تفصيلية عن الرسوم والخدمات الاختيارية" بتاريخ الثلاثاء 2025/06/10، فهذا تذكير لطيف بأن رسوم القرطاسية المدرسية تتضمن تكلفة الدفاتر والملفات والكتيبات وأوراق العمل وبطاقات المراجعة والمواد الحسية التي يستخدمها الطلاب في الصفوف أثناء عملية التعليم والتعلم طوال العام الدراسي. في مرحلة رياض الأطفال والمرحلة الابتدائية والمرحلة المتوسطة، تشمل القرطاسية جميع الوسائل التعليمية الحسية لكل طالب من وسائل حسية في مواد اللغة الإنكليزية ومادة الرياضيات (Math Manipulative Trays + Math Mats). ويضمن حصول الطلاب على هذه المصادر والوسائل اللازمة المشاركة الفعالة في عملية التعليم والتعلم والتقييم وإنجاز الأعمال الصفية والواجبات المنزلية التي يصححها المعلمون ويرصدون الدرجات عليها.

يعتبر توفير هذه الدفاتر والملفات والكتيبات وأوراق العمل وبطاقات المراجعة والمواد الحسية الزاميا" لجميع الطلاب التزام ولي الأمر بتقديم نفس الدفاتر والملفات والكتيبات وأوراق العمل وبطاقات المراجعة والمواد الحسية وبنفس الترتيب والتصميم وبنفس الجودة لضمان تعليم وتعلم وتقييم الطلاب بالطريقة الصحيحة وفق سياسة المدرسة المتبعة.

وبما أن مسؤولية توفير القرطاسية المدرسيةللطلاب تقع على عاتق ولي الأمر، هذه الرسالة توضح لحضرتكم أهمية هذه القرطاسية وكيفية مساهمتها في الرحلة التعليمية للطلاب:

- مصادر التعلم الغنية: تلعب رسوم القرطاسية المدرسية دورًا محوريًا في تزويد الطلاب بمجموعة من مصادر ومواد التعلم. تشمل هذه الموارد – على سبيل المثال لا الحصر – الدفاتر والملفات والكتيبات وأوراق العمل وبطاقات المراجعة والمواد الحسية وغيرها من المواد التي يحضرها المعلمون والمدرسة.
 - تجربة تعليمية فردية: يتم اختيار هذه المواد بعناية وإعدادها لاستكمال المنهج الدراسي وتلبية احتياجات التعلم الفردية للطلاب. تسمح هذه العناصر للمعلمين بتعديل تعليماتهم لتتوافق مع أنماط التعلم وقدرات الطلاب المتنوعة، مما يخلق تجربة تعليمية أكثر فردية وفعالية.



Academic Year 2024-2025 Circular # 153 Date: Tuesday 10/06/2025

- 3. Active Engagement: Hands-on learning is a proven method to engage students and deepen their understanding of concepts. The math manipulative kits, reading tubs, and other resources encourage active participation and interactive learning, making abstract concepts more concrete and accessible.
- 4. Reinforcement and Practice: Worksheets, booklets, and other materials offer opportunities for students to reinforce and practice what they have learned in class. This practice is essential for mastery and retention of key concepts and skills.
- 5. Organization and Responsibility: Folders, files, and other organizational materials teach students important life skills, such as organization and responsibility. These tools help students keep their work organized, stay on top of assignments, and develop good study habits.
- 6. <u>Versatility and Adaptability:</u> The school stationery materials are versatile and adaptable, allowing educators to incorporate a variety of teaching methods and strategies. This adaptability ensures that students receive a well-rounded education that suits their unique learning needs.
- 7. <u>Supporting Teachers:</u> By providing these resources, we support our dedicated teachers in delivering high-quality education. Access to well-prepared materials allows teachers to focus on teaching and facilitating learning, rather than spending excessive time on resource preparation.
- 6. Continuity of Learning: In the event of absences or disruptions to in-person learning, these materials also serve as valuable resources for at-home learning, ensuring continuity in students' education.

Thank you for your attention.

Kind Regards,

DIPS Leadership and Management Team

- التفاعل النشط: يعد التعلم العملي طريقة مثبتة لإشراك الطلاب وتعميق فهمهم
 للمفاهيم. تشجع مجموعات أدوات الرياضيات وأحواض القراءة والموارد الأخرى على
 المشاركة النشطة والتعلم التفاعلي، مما يجعل المفاهيم المجردة أكثر واقعية
 ويمكن الوصول إليها.
 - 4. تعزيز المفاهيم والتطبيق العملي: توفر أوراق العمل والكتيبات والمواد الأخرى فرصًا للطلاب لتعزيز وتطبيق ما يتعلمونه في الصف. تعتبر هذه العملية ضرورية لإتقان المفاهيم والمهارات الأساسية والاحتفاظ بها.
- التنظيم والمسؤولية: الملفات والمواد التنظيمية الأخرى تعلم الطلاب مهارات حياتية مهمة، مثل التنظيم والمسؤولية. تساعد هذه الأدوات الطلاب في الحفاظ على تنظيم عملهم، والبقاء على اطلاع على الواجبات، وتطوير عادات دراسية جيدة.
- 6. <u>تعدد الاستخدامات والقدرة على التكيف:</u> تتميز مواد القرطاسية المدرسية بأنها متعددة الاستخدامات وقابلة للتكيف، مما يسمح للمعلمين بدمج مجموعة متنوعة من أساليب واستراتيجيات التدريس. وتضمن هذه القدرة على التكيف حصول الطلاب على تعليم شامل يناسب احتياجاتهم التعليمية الفريدة.
- 7. <u>دعم المعلمين:</u> من خلال توفير هذه الموارد، فإننا ندعم معلمينا المتفانين في تقديم تعليم عالي الجودة. يتيح الوصول إلى المواد المُعدة جيدًا للمعلمين التركيز على التعليم وتسهيل التعلم، بدلاً من قضاء وقت مفرط فى إعداد الموارد.
 - استمرارية التعلم: في حالة الغياب أو انقطاع التعلم الشخصي، تعمل هذه المواد أيضًا كموارد قيمة للتعلم في المنزل، مما يضمن الاستمرارية في تعليم الطلاب.

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،

أفضل التحيات،

فريق القيادة المدرسية